
 
 
 

 
  

Keski-satakunnan vammaisneuvosto 
 
Kokous 5/2023, 22.11. klo 13:00, Nakkilan hallituksen huone (läsnäolokokous), Porintie 11, Nakkila  
 
Pöytäkirja 
  
 
  Erja Simonen, Lounais-Suomen Lihastautiyhdistys ry 
  Nina Välimäki, Harjavallan seudun Invalidit ry (etänä) 
  Markus Mäkinen, Satakunnan neuroyhdistys ry 
  Satu Seppä, Eurajoen Kehitysvammaisten Tuki ry (etänä) 

Riitta Tillqvist, Satakunnan näkövammaiset ry (varsinainen jäsen)  Satakunnan 
Kuulovammaiset Ry,  
Margit Hakahuhta, Harjavallan Seudun Kuulo ry (varajäsen) 

 
  Marko Mikkola, Eurajoki 
  Elina Heinilä,Eurajoki 
  Birgitta Kause, Harjavalta 
  Riikka Lammi, Harjavalta (etänä) 
  Sari Ketola, Nakkila 
  Markus Ojakoski, Nakkila 
  Raisa Juutilainen, Kokemäki 
  Sanni Kankaanpaa, Kokemäki 
 
  Lisäksi: 

Harjavalta: petri.katajisto@harjavalta.fi  
Kokemäki: jari.ruponen@kokemaki.fi , ilkka.valke@kokemaki.fi 
Eurajoki:  anja.hakamaa@eurajoki.fi 

 Nakkila: seppo.saarimaa@nakkila.fi 
 

 
   
   
 

1. Kokouksen avaus 
  
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus sekä edellisen kokouksen 
pöytäkirja 

 
Kokouskutsu ja esityslista lähettiin 7 päivää ennen kokousta.  
 
Toimintasäännön mukaan vammaisneuvosto on päätösvaltainen, kun 
puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja ja vähintään neljä (4) jäsentä on 
paikalla.  
 
Edellisen kokouksen pöytäkirja on lähetetty vammaisneuvoston jäsenille.  
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Päätös: Pöytäkirja hyväksyttiin.  
 

3. Jäsenkuntien teknisen toimen edustajien  puheenvuorot, 
esteettömyyden ja vammaisvaikutusten arvioinnit kunnan teknisessä 
toimessa(Nakkila, Harjavalta, Kokemäki, Eurajoki) 
 
Paikalle kutsutut kuntien edustajat kertoivat oman kuntansa 
toimintaperiaatteet esteettömyysasioissa. Uudisrakennuksia 
suunniteltaessa on esteettömyysasiat suhteellisen helppo ottaa 
huomioon, mutta vanhojen kiinteistöjen remonteissa esteettömyys voi 
olla vaikea tai jopa mahdotonta toteuttaa. Kunnissa on tehty 
esteettömyyskartoituksia ja -selvityksiä mm. Eurojoella on 
suunnitelmatasolla kirjattu hyvinvointisuunnitelmaan 
esteettömyyskierrokset. Kunnat ottavat mielellään vastaan 
konsultointiapua esteettömyysasioissa. 
 
Vammaisneuvosto muistutti, että vammaisneuvoston asiantuntemusta 
käytettäisiin mahdollisimman varhaisessa vaiheessa, kun 
uudisrakennuksia, kiinteistöjen remontteja ja muita suunnitelmia 
tehdään. On moninkertaisesti edullisempaa huomioida asiat etukäteen.  

 
 

4. Vammaispoliittinen ohjelma 
Jäsenkuntien yhteinen Vammaispoliittinen ohjelma on iso kokonaisuus ja 
sen käsittely siirrettiin vuoden 2024 ensimmäiseen kokoukseen. Kuntien 
edustajat ovat valmistelleet yhdessä vammaispoliittista ohjelmaa. Nina 
Välimäki toivoi, että ohjelma lähetetään kommenttikierrokselle muillekin 
vammaisjärjestöille ja kuntien asukkaille.  
 

5. Tulkkilan monitoimikentän sijoituspaikasta 
Esittelyn perusteella vammaisneuvosto suositteli monitoimikentän 
sijoituspaikaksi Kokemäen Uimahallin viereistä aluetta. Vammaisneuvosto 
huomautti, että esteettömyysasiat huomioitaisiin mahdollisten wc-
rakennusten tai pukukopin suunnittelussa myös.  
- näkyvä paikka, helppo tulla  
- kulkeminen ja pysäköinti koettiin helpommaksi  
- synenergiaedut kouluja ajatellen 

 
 

6. Vammaisvaikutusarvioinnit kunnissa vireillä olevista 
rakennusprojekteista/ päätöksistä 
- ei vireillä olevia projekteja, joihin tarvittaisiin vammaisneuvoston 
asiantuntemusta.  

 

7. Vammaisneuvoston budjetti vuodelle 2024 
 

Vammaisneuvostolle ei ole erillistä yhteistä budjettia. Kukin jäsenkunta 
vuorollaan vastaa kokouspalkkioista ja kokouskuluista.  



 
 
 

 
  

 
8. Muut esille tulevat asiat 

1) Ajankohtaiset asiat  
 
Eurajoella avataan haku osallistuvaan budjetointiin vuonna 2024, 
kokonaissumma 20.000 €. Myös vammaisneuvostolla on mahdollisuus 
hakea.  
 
Nakkilassa suunnitellaan soveltavaa yleisurheilukoulua yhteistyössä 
nakkilan Viren kanssa.  
 

 
2) Seuraava kokous 

Ke 28.2 klo 13. Eurajoki 
 
 

9. Kokouksen päättäminen 
kokous päätettiin klo 13.06 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Puheenjohtaja   Sihteeri 
Erja Simonen  Sari Ketola 
 

    
 
 
 
 
 
 


